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PROTOKÓŁ  

z  XXV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 20 września 2016 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1220. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny Radny Jacek Piotrowski. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Radca Prawny – Mariusz Wawrzyniak 

Sołtys Sołectwa Bukowiec 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Brąszewice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w przedmiocie 
współfinansowania kosztów wynagrodzenia pracowników zwolnionych z obowiązku 
świadczenia pracy na czas pełnienia funkcji w Zarządzie Oddziału Związku Nauczycielstwa 
Polskiego w Sieradzu. 

8. Dyskusja na temat utworzenia Ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących na 
nieruchomości położonej w miejscowości Wojtyszki. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych 

gości biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad.  

Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie zgody na zmianę porządku obrad, tj:  

- zdjęcie z porządku punktu 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w przedmiocie współfinansowania kosztów wynagrodzenia pracowników zwolnionych z 
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obowiązku świadczenia pracy na czas pełnienia funkcji w Zarządzie Oddziału Związku Nauczycielstwa 

Polskiego w Sieradzu; 

- wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy Brąszewice na rok 2016. Szczegóły projektu omówiła Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie propozycję zmiany porządku obrad. W głosowaniu 

nad przyjęciem porządku obrad po zmianach wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

1. Otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Brąszewice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Brąszewice na rok 2016. 

8. Dyskusja na temat utworzenia Ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących na 
nieruchomości położonej w miejscowości Wojtyszki. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

 

Na sesję przybył Radny Mariusz Kurzaj (10:10). 

 
Ad. 3   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XXIV sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu głosowało 13 

Radnych, 1 Radnych (Jan Stawirej) nie brał udziału w głosowaniu.  

Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4 

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 25 sierpnia 2016 r. do 19 września 

2016 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W okresie od dnia 20.08.2016 r. do dnia 29.08.2016 r. został zorganizowany wypoczynek letni dla 

dzieci i młodzieży w liczbie 15 osób z terenu gminy Brąszewice z elementami profilaktyki 

przeciwalkoholowej w górach. Koszt wyniósł 10 000 zł. 

2. 26 i 29 sierpnia 2016 r. - wycinano drzewa w m. Sowizdrzały. 

3. 31 sierpnia - 2 września-2016r. - czyszczono basen strażacki w m. Chajew. 

4. 5 września 2016 r. - wycinano krzaki w m. Kamienniki. 

5. 6 września 2016 r. - usuwano awarię wodociągu w m. Zagóra. 

6. 5 - 8 września2016 r.  równano drogi gminne. 

7. 12 - 15 września 2016 r. - wycinano drzewa w m. Sowizdrzały. 

8. 16 września 2016 r. - wykonywano prace konserwacyjne na gminnym boisku. 
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9. 19 września 2016 r. -   akcja sprzątania świata i równanie dróg gminnych  

10. W dniu 11 września 2016 r. odbył się VII Jarmark Powiatowy. Gminę Brąszewice reprezentowało 

KGW „Czerwone Korale” z Żurawia, KGW przy OSP w Godyniach oraz Orkiestry Dęte z Brąszewic i 

Godynic. 

11. Gminie Brąszewice zostało przyznane dofinansowanie na inwestycje polegające na budowie lub 

modernizacji dróg lokalnych z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 -2020. Na 

„Przebudowę drogi gminnej 114126E w m. Bukowiec”: wartość kosztorysowa 220 420,10 zł; wartość 

dofinansowania 137 459,00 zł, „Przebudowę drogi gminnej 114121E(na dz.243) oraz drogi 

wewnętrznej (na dz. 189) w m.  Chajew”: wartość kosztorysowa  263 311,67 zł; wartość 

dofinansowania  150 344,00 zł i „Przebudowę drogi gminnej 114140E w m. Pokrzywniaki”:  wartość 

inwestycji 296 190,63 zł; wartość dofinansowania 188 466,00 zł.  

Wielkość dotacji może ulec zmianie po przeprowadzeniu postępowania przetargowego, gdyż dotacja 

przyznana jest w wysokości ok. 63 % kosztów kwalifikowanych.  Obecnie trwa procedura ogłaszania 

przetargów na te inwestycje. 

 

Ad. 5 

Radny Grzegorz Kulig zgłosił zły stan drogi powiatowej Starce – Robaszew, dziury w tłuczniowej 

nawierzchni drogi w Sokoleniu oraz poprosił o uzupełnienie nawierzchni drogi Sokolenie – Przedłęcze. 

Radny Jerzy Ławniczak interpelował o dodatkowe wsparcie finansowe dla OSP Brąszewice w kwocie 

30000 zł na zakup wozu strażackiego. 

Radny Jan Stawirej zgłosił dziury w poboczu drogi na ul. Górnej. 

Radny Ryszard Kurzaj interpelował o wywyższenie poboczy na ul. Zabrodzie. 

Radna Grażyna Dobruchowska interpelowała o zainstalowanie progu zwalniającego na drodze 

powiatowej przy Szkole Podstawowej w Godynicach. 

Radny Józef Toruński zgłosił potrzebę wycięcia drzew przy drodze Wiertelaki – Żuraw. Poinformował, 

że mieszkańcy wsi Salamony zaproponowali udział w kosztach odmulenia rowu w Salamonach. 

Dodatkowo zaproponował, aby na sesję Rady Gminy zaprosić Dyrektora PZD Roberta Piątka. 

Radny Józef Przezak poprosił o oczyszczenie rowów w Przedłęczu oraz przy drodze Przedłęcze – 

Sokolenie. 

Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na interpelacje: 

- w kwestii rowu w miejscowości Salamony poinformował, że Gmina nie świadczy komercyjnych usług 

wynajmu koparki, maszyna praktycznie bez przerwy wykorzystywana jest przy pracach na drogach 

gminnych oraz przy różnego rodzaju awariach dla dobra wszystkich mieszkańców. Dodał, że w 

najbliższym czasie konieczny jest zakup nowych opon oraz rozważany jest zakup dodatkowego 

ciągnika. 

- poinformował, że wszystkie interpelacje dotycząc dróg powiatowych zostały przekazane na piśmie do 

PZD. 

- z rozmowy z Dyrektorem PZD dowiedział się, że montaż progu zwalniającego możliwy będzie nie 

wcześniej niż w przyszłym roku. 

- poinformował, że ubytki na ul. Górnej zostaną uzupełnione. Dodał, że trwa obecnie remont 

nawierzchni na ul. Parkowej. 

Radny Jerzy Ławniczak ponowił interpelację o dodatkowe wsparcie finansowe w kwocie 30000 zł dla 

OSP Brąszewice. 
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Wójt Gminy wyraził zdanie że sytuacja jest kryzysowa. Dodał, że zna sprawy na bieżąco i mimo 

wywiązania się z obietnicy wsparcia jednostki OSP Brąszewice z budżetu Gminy w kwocie 137700 zł, 

wciąż brakuje pieniędzy na zakup wozu strażackiego. Zwrócił uwagę, że Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej stopniowo zmniejszał kwotę obiecanej dotacji, która według 

początkowej kalkulacji przedstawionej w grudniu 2015 r. przez druhów z OSP Brąszewice wynosić 

miała 292000 zł. Podkreślił, że na chwilę obecną WFOŚIGW deklaruje kwotę około 200000 zł, lecz póki 

co nie ma na to podpisanej umowy. W czwartek Prezes OSP Brąszewice Michał Ławniczak ma podpisać 

umowę i dopiero wtedy będzie wiadoma dokładna kwota przyznanej dotacji. Zwrócił uwagę, że na 

chwilę obecną brakuje 50000 zł a nie 300000 zł. Podkreślił, że jest ogromne zaangażowanie strażaków 

OSP Brąszewice i pracowników Urzędu Gminy, lecz by pomóc jednostce niestety trzeba zabrać 

pieniądze z innej inwestycji. Poprosił o odpowiedzialne podjęcie decyzji, tak aby każdy z Radnych mógł 

spojrzeć w oczy mieszkańcom i wyjaśnić, że nie będzie jakiejś inwestycji, aby zakupić wóz strażacki. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził zdanie, że szkoda byłoby oddać 550000 zł pozyskanych dotacji i że ma 

odwagę powiedzieć o tym mieszkańcom. Zwrócił uwagę na zaangażowanie strażaków oraz na 30000 zł 

zebrane od mieszkańców. 

Wójt Gminy poinformował, że jest absolutnie przekonany, że nowy pojazd jest jednostce potrzebny, 

lecz póki nie ma umowy z WFOŚIGW nie można rozmawiać o konkretnych kwotach. 

Radna Bożena Łuszczek wyraziła opinię, że nie powinno przekreślać się tej inwestycji. 

Wójt Gminy poinformował, że w 100 % zgadza się z Radną, lecz wciąż nikt nie wskazał skąd wziąć 

brakującą kwotę. 

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga przedstawiła procedurę rozliczenia dotacji. Poinformowała, 

że jednostka musi rozliczyć się z całości inwestycji do końca roku i do tego momentu cała należna 

kwota musi zostać przelana na konto wykonawcy. 

Wójt Gminy dodał, że rozliczenie każdej inwestycji z dotacjami funduszu wymaga wcześniejszego 

pokrycia całości z własnych środków. Powtórzył zdanie, że dopóki umowa z WFOŚIGW nie zostanie 

podpisana nie ma żadnej pewności co do kwoty dotacji. Wyraził nadzieję, że WFOŚIGW zwiększy 

dotację o około 20000 zł – 30000 zł.  

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga zwróciła uwagę, że wszystkie kwoty są na chwile obecną 

tylko szacunkowe, ponieważ dopiero po rozstrzygnięciu przetargu będzie znany realny koszt zakupu. 

Skarbnik Gminy podkreśliła, że nikt nie kwestionuje celowości zakupu wozu strażackiego, ani nikt nie 

kwestionuje ogromnego zaangażowania strażaków i pracowników w zrealizowanie tej inwestycji, lecz 

wciąż nikt nie wskazał, skąd wziąć na ten cel pieniądze. 

Wójt Gminy zadeklarował, że gdy będzie znana konkretna kwota dotacji z WFOŚIGW to zrobi wszystko, 

aby druhom pomóc. 

Radna Grażyna Dobruchowska dodała, że jest też możliwość wzięcia kredytu w banku przez jednostkę. 

Radny Jerzy Ławniczak poinformował, że jednostka ma już 50000 zł wkładu własnego, tj. 20000 zł z 

kasy OSP i 30000 zł zebrane od mieszkańców. 

Radna Bożena Łuszczek wyraziła swoją wątpliwość, czy Radni są Radnymi całej Gminy czy tylko swoich 

obszarów. 

Wójt Gminy wyraził opinię, że Radna Bożena Łuszczek obraża Radnych, podważając chęć pomocy 

druhom. Podkreślił, że 13 Radnych jednogłośnie zagłosowało za zaciągnięciem kredytu na 

sfinansowanie zakupu wozu. 

Radna Bożena Łuszczek poinformowała, że czuje się Radną całej Gminy i też zastanawia się skąd wziąć 

pieniądze. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku ze skargą Pana Czesława Cygana sprawie tej 

przyjrzały się Komisja Rewizyjna i Komisja ds. Budżetu i Inwestycji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji odczytał protokół z posiedzenia Komisji. Członkowie 

Komisji w głosowaniu po przeanalizowaniu sytuacji w głosowaniu jawnym uznali, że skargę na 

działalność Wójta Gminy Brąszewice należy uznać za bezzasadną i wnioskują do Rady Gminy o podjęcie 

uchwały o uznaniu skargi za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady Gminy ze względu na to, że Komisja ds. Oświaty i Kultury nie odbyła posiedzenia 

w tej sprawie poprosił o odczytanie całej treści skargi Pana Czesława Cygana.  

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga odczytała skargę przekazaną przez Wojewodę Łódzkiego w 

której Pan Czesław Cygan żąda remontu drogi nr 321 w miejscowości Szczesie oraz zarzuca 

niegospodarność w kwestii instalacji oświetlenia ulicznego w miejscowości Szczesie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie Komisji Rewizyjnej również 

przeanalizowali tą sprawę i wnioskują o uznanie skargi za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że sprawa ta była już poruszana w poprzedniej kadencji. 

Radny Jerzy Ławniczak poinformował, że oświetlenie to zostało zamontowane w 2001 r. dla poprawy 

bezpieczeństwa mieszkańców wsi Szczesie, a nie po to, żeby je demontować. 

Wójt Gminy poinformował, że jest do dyspozycji i udzieli wszelkich wyjaśnień. Dodał, że jeśli Radni w 

budżecie na przyszły rok zarezerwują środki finansowe na modernizację tej drogi, to takie zadanie 

zostanie wykonane. Droga ta, podobnie jak wszystkie inne jest na bieżąco monitorowana i 

utrzymywana. Wyraził opinię, że w Gminie Brąszewice należy inwestować w rozbudowę oświetlenia 

ulicznego, a nie demontować to, które zostało już wykonane wiele lat temu i poprawia bezpieczeństwo 

mieszkańców. 

Radny Grzegorz Kulig przypomniał, że dojazd do tej posesji jest zapewniony z drugiej strony. 

Radny Jarosław Plichta potwierdził te słowa i dodał, że oświetlenie w miejscowości Szczesie służy 

mieszkańcom, a dojazd do posesji Pana Czesława Cygana jest z drugiej strony. 

Radny Józef Toruński dodał, że nie po to było oświetlenie zamontowane, żeby teraz je likwidować. 

Radny Jan Stawirej zapytał, czy Komisje wykonywały wizje lokalną oraz zwrócił uwagę, że w ubiegłym 

roku nie została udzielona odpowiedź na pismo Pana Czesława Cygana w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że odpowiedź na wniosek została wysłana do 

wnioskodawcy, który w kolejnym piśmie wyraził niezadowolenie z jej treści.  

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga przedstawiła przebieg korespondencji w tej sprawie. 

Radny Jerzy Ławniczak poinformował, że w poprzedniej kadencji była już rozpatrywana skarga w tej 

sprawie i wtedy Radni zapoznali się z faktyczną sytuacją w terenie i uznali, że zarówno droga jak i 

oświetlenie jest wystarczające. 

Przewodniczący Rady Gminy po dyskusji przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Brąszewice, w którym wskazane zostało, że skargę należy uznać za 

bezzasadną oraz poddał go pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali 

obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (Jan Stawirej). 

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXV/110/2016 z dnia 20 

września 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Na sesję przybył właściciel Hotelu dla Zwierząt i Ptactwa Domowego Pan Longin Siemiński. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżecie Gminy 

Brąszewice. 

Skarbnik Gminy przedstawiła szczegóły projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXV/111/2016 

września 2016 r. w sprawie dokonania zmian budżecie Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Wójt Gminy poinformował, że wniosek o wydanie opinii o utworzeniu ośrodka rehabilitacji dla 

zwierząt dziko występujących był przedstawiany Radzie Gminy, lecz Radni zgłaszali wiele pytań na 

które może odpowiedzieć tylko właściciel schroniska. W związku z tym właściciel Hotelu dla Zwierząt i 

Ptactwa Domowego Pan Longin Siemiński został zaproszony na sesję, aby udzielić odpowiedzi na 

nurtujące Radnych pytania. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie całego przedsięwzięcia. 

Pan Longin Siemiński poinformował, że ma być to ośrodek do którego trafiałyby chore lub ranne 

zwierzęta dziko występujące. Podkreślił, że na terenie powiatu sieradzkiego nie ma takiego miejsca, 

gdzie można by było takie zwierzęta przywozić. Dodał, że ma już decyzję Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska zezwalającą na taką działalność, lecz chciałby aby Rada Gminy wydała również 

opinie w tej sprawie. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał się czy jest to działalność charytatywna i czy samorząd z tego tytułu nie 

będzie ponosił kosztów finansowych. 

Pan Longin Siemiński potwierdził, że jest to działalność społeczna i żadna Gmina nie została do tej pory 

za to obciążona fakturą. 

Radny Jan Stawirej zapytał dlaczego Rada Gminy ma wydawać opinię w tej sprawie. 

Pan Longin Siemiński poinformował, że opinii takiej wymaga RDOŚ. 

Kierownik Referatu IT Agnieszka Drzazga dodała, że wynika to z zapisów  

art. 75 ust. 2 Ustawy o ochronie przyrody. 

Radny Jan Stawirej zapytał czy do ośrodka będą przywożone zwierzęta z zagranicy i z innych 

kontynentów. 

Pan Longin Siemiński poinformował, że jest to ośrodek dla dzikich zwierząt występujących w 

naturalnym środowisku w Polsce, takich jak: dziki, sarny, łabędzie, bociany itd. 

Radny Jarosław Plichta zwrócił uwagę, że zgodnie ze słowami Pana Longina Siemińskiego dotychczas 

faktury nie były wystawiane, lecz właściciel może zmienić zdanie i wystawiać faktury. 

Pan Longin Siemiński poinformował, że nie zmienia zdania i nie będzie obciążał kosztami samorządu. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy zwierzęta będą przywożone z terenu powiatu sieradzkiego 

czy z całej Polski. 
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Pan Longin Siemiński poinformował, ze prawdopodobnie będą to zwierzęta z województwa łódzkiego 

z gmin z którymi ma podpisane umowy na inne usługi. 

Przewodniczący Rady Gminy wyraził obawy, że Gmina Brąszewice będzie ponosić koszty finansowe za 

zwierzęta przywiezione z innych gmin. 

Pan Longin Siemiński odparł, że nie ma takiej możliwości, ponieważ wszystkie zwierzęta są 

„chipowane” i rejestrowane skąd zostały przywiezione. 

Radny Jan Stawirej zaproponował, żeby Pan Longin Siemiński pisemnie zobowiązał się, że nie będzie 

pobierał opłat od Gminy Brąszewice. 

Pan Longin Siemiński przystał na propozycję pisemnego zobowiązania się do niepobierania opłat od 

Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że mieszkańcy skarżą się na hałas robiony przez zwierzęta 

znajdujące się w schronisku. 

Pan Longin Siemiński poinformował, że zdaje sobie z tego sprawę. 

Radna Marzena Cichecka zapytała kto poniesie koszty utworzenia ośrodka. 

Pan Longin Siemiński odpowiedział, że rozbudowa będzie wykonywana na jego koszt, a Gmina 

Brąszewice zyska dodatkowe środki z tytułu podatku od nieruchomości. 

Radny Józef Toruński poinformował, że z racji wykonywanego zawodu zna schronisko i jest pełen 

uznania dla jego organizacji i funkcjonowania. Dodał, że w schronisku znajdują zatrudnienie 

mieszkańcy Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na fakt, że często psy są wyrzucane na terenie Gminy 

Brąszewice, ponieważ ich właściciele myślą, że schronisko je przygarnie. Niestety takie zachowanie 

generuje kolejne koszty dla Gminy. 

Radna Bożena Łuszczek zapytała o procedurę zgłaszania bezdomnych psów. 

Pan Longin Siemiński poinformował, że błąkające psy należy zgłaszać do Urzędu Gminy, który zleca 

schronisku odłowienie. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał na jak duża skalę właściciel planuje utworzenie ośrodka rehabilitacji. 

Podkreślił, że był dwa razy na terenie schroniska i podziwia Pana Longina Siemińskiego, za to jak 

doskonale pod względem gospodarczym prowadzone jest ta działalność. Przyznał, że słychać 

szczekanie, ale do czystości i organizacji nie ma żadnych uwag. Jednocześnie podziękował Panu 

Longinowi Siemińskiemu za wspieranie jednostki OSP Brąszewice. Wyraził opinię, że dzikie zwierzęta 

muszą być gdzieś leczone i wierzy, że w ośrodku będzie taki sam porządek jak w schronisku. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował, za przybycie na sesję i udzielenie odpowiedzi. 

Poinformował, że Radni sprawą będą zajmować się wkrótce. 

 

Ad. 9 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- przekazał informacje od Policji dotyczące Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. 

- przekazał informacje dotyczące problemu afrykańskiego pomoru świń oraz przedstawił zasady 

postępowania, aby nie narazić hodowli na zakażenie. 

- poinformował, że przedsiębiorca z Kamiennik wpłacił na konto Gminy Brąszewice 20000 zł jako 

współfinansowanie remontu odcinka drogi gminnej w Kamienikach. 

- przekazał zaproszenie na uroczyste oddanie do użytku boiska wielofunkcyjnego przy Szkole 

Podstawowej w Brąszewicach na dzień 5 października 2016 r. o godzinie 11:00. 
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Radna Bożena Łuszczek przeprosiła za to, że być może kogoś uraziła słowami podczas dyskusji na 

temat środków finansowych na zakup wozu strażackiego. 

Wójt Gminy poinformował, że na spotkaniu – szkoleniu zorganizowanym przez Urząd Wojewódzki w 

Łodzi, Dyrektor Wydziału Prawnego, Nadzoru i Kontroli wyraził stanowisko, że protokoły z sesji nie 

mogą być stenogramami, a jedynie nakreślać tok dyskusji i przebieg obrad. W związku z tym 

wypowiedzi osób zabierających głos nie są cytatami. 

Radny Jan Stawirej zapytał, czy jest opracowywany nowy Statut Gminy. 

Wójt Gminy poinformował, że Wojewoda Łódzki zaprosił wszystkie samorządy na koniec września 

2016 do udziału w spotkaniu dotyczącym opracowania nowych statutów. Dodał, że spotkania te mają 

odbywać się cyklicznie, a przedstawiciele Gminy Brąszewice będą w nich uczestniczyć. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził opinię, że Statut będzie opracowany nie wcześniej jak w 2017 roku. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXV sesji Rady Gminy o godzinie 1220.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołowała:  

S. Domagała 


